

SAKSPAPIRER

Publisert 1.oktober

Styremøte 8/25

Dato: Tirsdag 23.september

Tid: kl.19:30-21:30

Sted: [Digitalt / Teams](#)

Forbundsstyret: Amalie Husby, Martin Dønland, Idun E. Stavseng, Jakob M. Vevatne, Kjersti Nygaard, Mathias Tønnessen, Cesilie Øygard, Jenny Hunvik

Administrasjonen: Atle Rolstadaas, Birte Sunde Leirvåg, Espen Lie, Sofus Rasmussen, Amalie Skavnes, Emilie Ødegård, Maren F. Kvammen, Espen Rostad Klaveness

Forfall:

Forkortelser i saksgrunnlaget:

Forbundsstyret: Amalie Husby (AH), Martin Dønland (MD), Idun E. Stavseng (IES), Jakob Vevatne (JV), Kjersti Nygaard (KN), Mathias Tønnessen (MT), Cesilie Øygard (CØ), Jenny Hunvik (JH)

Administrasjonen: Atle Rolstadaas (AR), Sofus Rasmussen (SR), Amalie Skavnes (AS), Espen Lie (EL), Emilie Ødegård (EØ), Birte Sunde Leirvåg (BSL), Maren Fernandez Kvammen (MFK), Espen Rostad Klaveness (ERK)

Utvalg og komitéer: Anke- og regelkomitéen (AOR), Anleggsutvalget (ALU), Bærekraftutvalget (BU) og Markedsutvalget (MU)

SAKSLISTE

Intro

Godkjenning av innkalling, agenda og valg av ordstyrer
Gjennomgang av NSIs oppfølgingsprotokoll

Infosaker

1/8/25	Informasjon fra forbundskontoret
2/8/25	Informasjon fra AU
3/8/25	Informasjon fra anleggsutvalget
4/8/25	Informasjon fra bærekraftsutvalget
5/8/25	Informasjon fra markedsutvalget

Vedtakssaker

29/8/25	Regnskapsrapport pr 31.august 2025
30/8/25	Arbeidsgruppe Forbundstinget 2025
31/8/25	Oppdatert designhåndbok for NSI
32/8/25	Søknad om regelendring i Student-NM Roing
33/8/25	Kongsberg Gruppen som samarbeidspartner

Diskusjonssaker

1/8/25	Kandidater til ny valgkomité
--------	--

President Amalie Husby åpnet styremøte 8/25 lørdag
23.september kl.19:36.

Godkjenning av innkalling, agenda og valg av ordstyrer

Innkalling vedtas på styremøte 8/25.

Saksliste og sakspapirer ble tilgjengeliggjort i Teams 16. september.

Det ble gjennomført en habilitetsvurdering.

AH foreslås som ordstyrer.

Vedtak:

Forbundsstyret godkjenner innkalling og agenda. Forbundsstyret godkjenner AH som ordstyrer.

Gjennomgang av NSIs oppfølgingsprotokoll

Siden styremøte 7/25:

Vedtakssak 28/7/25: Høringssvar Spillemiddelsøknaden 2026 er oversendt NIF

Informasjonssak 1/8/25:

Informasjon fra forbundskontoret

SAK: AR

AR innledet saken. Revisjon av årsregnskapet for 2025 er flyttet til uke 4. Dialog med NSO om ny velferdspolitisk plattform er igangsatt, og flere høringsprosesser pågår. Ansettelsesprosessen for rådgiver klubb utvikling er landet og arbeidsavtale er signert med oppstart i januar 2026. Statusamtaler i administrasjonen gjennomføres i september/oktober, og det er møter med Velferdstingene og NIF i september. Opprettet dialog med SiS og Sit angående en ny studentidrettskonferanse i 2026.

NSI har mottatt svar fra NIF om at endringer i sanksjonsreglementet ikke vurderes nå, men at forslag tas inn i helhetlig gjennomgang. NSIs lovutvalg er kritisk til svaret og peker på utfordringer for rettssikkerheten i varslingssaker.

Mentorprogrammet 2025–2026 er startet opp, og ny anleggshåndbok ferdigstilles for lansering på ledersamlingen. Klubb utvikling følges opp med besøk, oppfølgingsmøter og kontroll av fakturering; per 11. september er 18 992 medlemmer fakturert (65 %).

Over 1000 deltar på syv nasjonale mesterskap i oktober. Rubic utvikler nytt påmeldingssystem, og NTNUI har meldt interesse for å arrangere SNM Fotball. Økonomien for WUG Rhine-Ruhr ferdigstilles i oktober, og evalueringsmøte med særforbund planlegges. Rekruttering til Student-VM 2026 er startet.

Informasjonssak 2/8/25:

Informasjon fra AU

SAK: AU

AU vil orientere kort om følgende:

- AH hatt møte med kroatisk studentidrettspresident
- AH og MD har gjennomført medarbeidersamtale med GS
- AH deltar på medlemsmøte i SFF 16.sept
- AH deltar på Oslo Business Forum gjennom NIF 24.sept
- AH er invitert til å delta i panelsamtale på NSOs høstkonferanse

Informasjonssak 3/8/25:

Informasjon fra anleggsutvalget

SAK: IES

Siden sist har ALU hatt et fysisk møte i Oslo (19. og 20. september). Her har de gått gjennom siste revisjon av anleggsrapporten, laget et utkast av anleggshåndboken og lagt en endelig plan frem mot Forbundstinget 2026.

Informasjonssak 4/8/25:

Informasjon fra bærekraftsutvalget

SAK: JMV

Siden sist har BU sendt ut en høring til klubbene om reisestøtteordningen. Før man sender ut eventuelle nye ordninger, er det for å samle inn erfaringer med dagens ordning og for å synliggjøre utfordringer med ordningen fra klubbene. Dette vil også være med på sikre en god prosess og forankring internt i forbundet. Da man har sett på flere forskjellige varianter, er det lurt å ha god dialog internt i forbundet om dette.

Det gjøres også noen endringer i utvalget. CØ kommer inn og tar over som utvalgets leder og SR går ut fra administrasjonen. JMV forblir i utvalget, men som utvalgsmedlem.

Informasjonssak 5/8/25:

Informasjon fra markedsutvalget

SAK: CØ

MU gjennomført et digitalt møte fredag 5. september. På agendaen sto status fra administrasjonen knyttet til marked, evaluering av perioden så langt, gjennomgang av videre arbeid, samt en idémyldring rundt KPI-er rettet mot marked.

EL er i dialog med flere potensielle samarbeidspartnere og vil bruke utvalget som sparringspartner gjennom høsten slik at MU sammen kan komme med innspill og forslag til prosess.

Motivasjonen i utvalget er fortsatt høy. Det er forståelse for at arbeidet kan variere i perioder. KPI ble diskutert, men uten konklusjon. Derfor er det opprettet et innlegg på Teams der utvalget fortløpende kan gi innspill til eventuelle endringer.

Videre prosess blir å følge opp henvendelsene som EL jobber med, samt at noen vil delta på Ledersamlingen i oktober, hvor det også er et ønske om å bidra med et innlegg.

Vedtakssak 29/8/25:

Regnskapsrapport pr 31.august 2025

SAK: AR

AR innledet saken. Slik de oppdaterte prognosene ser ut pr 31.august 2025 styrer vi fortsatt mot et overskudd på ca. kr 1 600 000 pr 31.desember 2025.

Vedtak:

Forbundsstyret tar regnskapsrapport pr 31.august 2025 til etterretning.

Vedtakssak 30/8/25:

Arbeidsgruppe Forbundstinget 2026

SAK: AR

6.-8.mars 2026 arrangeres Forbundstinget 2026. I den forbindelse er det ønskelig å nedsette en arbeidsgruppe med medlemmer fra forbundsstyret og administrasjonen, som kan holde i de prosessene som vi skal gjennom de neste seks månedene.

Fra administrasjonen vil AR og SR bli med som medlemmer, og det er ønskelig med en til to medlemmer fra forbundsstyret.

Vedtak:

Forbundsstyret vedtar å opprette en arbeidsgruppe for Forbundstinget 2026, med følgende medlemmer:

- Atle Rolstadaas (administrasjonen)
- Sofus Rasmussen (administrasjonen)
- Amalie Husby (forbundsstyret)
- Idun Eide Stavseng (forbundsstyret)
- Martin Dønland (forbundsstyret)

Vedtakssak 31/8/25:

Oppdatert designhåndbok for NSI

SAK: AS

I 2021 gikk Norges studentidrettsforbund inn i en prosess for å utarbeide en ny visuell profil (vedtakssak 2/1/21). Den nye visuelle profil ble utarbeidet av Netlife etter behov for å være mer moderne og nærmere målgruppen. Den nye visuelle profilen ble vedtatt av forbundsstyret (vedtakssak 18/5/21). Etter fire år med den nye visuelle profilen ser vi et behov for å videreutvikle og forsterke den. Helt siden

den nye profilen ble lansert i 2021 har det vært en plan om å videreutvikle den etter å ha testet den i bruk, men pga. utskiftninger av både konsulentfirma (Netlife til Fjellvann) og av ansatte i administrasjonen har dette blitt satt på vent.

Vi har nå jobbet sammen med designere i Fjellvann for å ta denne prosessen videre. Den nye designhåndboken har ikke hatt som mål om å lage en ny profil, men å legge til elementer og effekter som skal gjøre den mer brukervennlig og leken.

Følgende kom opp i behandlingen av saken:

- Flere endringer på relativt kort tid nå
- Viktig å frem betydingen av buen vår
- Tilhenger av å ha flere nyanser i fargene
- Blir bedre med emblem/avatar i sosiale medier
- Ser ut til å bli enklere å bruke til presentasjoner nå
- Idretts-ikonene er noe vi bør bruke aktivt fremover

Vedtak:

Forbundsstyret vedtar oppdatert designhåndbok for NSI, med de innspill som kom i saken. På sosiale medier kan offisiell logo erstattes av oppdatert logoemblem.

Vedtakssak 32/8/25:

Søknad om regelendring i Student-NM Roing

SAK: EL/BSL

NSI har mottatt en søknad fra styret i Student-NM Roing 2025 med ønske om regelendring i punkt IDR 8.36.2. i konkurransereglementet. Innspillene fra Anke- og regelkomiteen (AOR) peker på at et krav om fulltidsstudenter i Student-NM roing fremstår som ulogisk og lite

helhetlig, da det kan ekskludere deltidsstudenter uten å løse et dokumentert problem. AOR anbefaler derfor ikke å innføre et slikt krav, men heller se på en helhetlig løsning for alle idretter dersom behovet oppstår.

Administrasjonen støtter vurderingen og fremhever at et fulltidskrav vil gjøre arrangementet mindre inkluderende og skape merarbeid gjennom dispensasjonssøknader. Samtidig anerkjennes utfordringen knyttet til rettferdige konkurransevilkår, og styret inviteres til å reflektere videre rundt hvordan Student-NM kan ivareta dette på en helhetlig måte.

Følgende kom opp i behandlingen av saken:

- Bra med innspill fra AOR og administrasjonens vurdering
- Deltidsstudenter er også studenter, kan ikke skille på dette
- Fint med innspill av denne sorten
- Viktig at en kvalifisering til internasjonal deltakelse hensyntas
- Flere som sliter med å stille lag om det ikke åpnes for å ha ikke-studenter med på lagene

FS ønsker å løfte denne saken som en overordnet diskusjon på et senere styremøte.

Vedtak:

Forbundsstyret godkjenner ikke søknad om regelendring på punkt IDR 8.36.2 i Konkurransereglementet. Forbundsstyret ber administrasjonen om å forberede en diskusjonssak knyttet til deltakelse av ikke-studenter og deltidsstudenter på nasjonale mesterskap til fysisk styremøte i desember.

Vedtakssak 33/8/25:

Kongsberg Gruppen som samarbeidspartner

SAK: EL

EL innledet saken.

Administrasjonen har mottatt en forespørsel fra arrangørkomiteen for Student-NM Seiling 2025 om å inngå samarbeid med Kongsberg Maritime som hovedpartner. Midlene vil sikre drift for årets og neste års arrangement, og det er lagt opp til et langsiktig samarbeid hvor partneren ønsker navnet sitt knyttet direkte til arrangementet.

Alle nye samarbeidsavtaler skal iht. vedtatt fullmaktsmatrise vedtas av forbundsstyret, og administrasjonen løftet saken til forbundsstyret som en strategisk og prinsipiell diskusjon, da Kongsberg Maritime er en del av Kongsberg Gruppen som har fått kritikk knyttet til våpenindustri og Palestina–Israel-konflikten. Innspill fra markedsutvalget knyttet til et potensielt samarbeid ble presentert i styremøtet.

Følgende kom opp i behandlingen av saken:

- Forståelse for behovet for økonomisk forutsigbarhet og at seilporten har behov for en større inntekt
- Idrettsstyret har kommet med en veldig tydelig uttalelse, og et samarbeid vil på mange måter være å gå imot denne uttalelsen
- Vi bør passe oss for signaleffekten ved å eventuelt inngå et samarbeid her
- Vanskelig å skulle skille mellom de ulike underdelene i Kongsberg Gruppen, men et samarbeid med Kongsberg Maritime er i seg selv mer uproblematisk
- Å legge til en tittelsponsor på SNM Seiling er lite aktuelt
- Er flere deler av arbeidet til Kongsberg Maritime som treffer vår strategi og satsning på studenter

Vedtak:

Forbundsstyret vedtar at det ikke godkjennes at det inngås et samarbeid med Kongsberg Gruppen, eller med selskapets undergrupper, knyttet til våre nasjonale mesterskap på nåværende tidspunkt.

Diskusjonssak 1/8/25:

Kandidater til ny valgkomité

SAK: AU

Det er forbundsstyret som skal innstille til ny valgkomité på Forbundstinget i 2026. I den forbindelse er det behov for to styremedlemmer som kan ta på seg et spesielt ansvar med å kontakte aktuelle kandidater for neste periode.

Forbundsstyret diskuterte saken og nedsatt arbeidsgruppe til Forbundstinget 2026 vil ta et hovedansvar for videre prosess.

**President Amalie Husby avsluttet styremøte 8/25 lørdag
23.september kl.21.54.**

Frist for merknader til protokoll: 30.september 2025

Oslo, 23. september 2025

Atle Rolstadaas, generalsekretær (sign.)